
Setkání pastorační rady dne 14. června 2022 

Přítomni: 
P. Josef Pecinovský (JP), Lída Karasová (LK), Pavel Šlégl (PŠ), Ivan Vykypěl (IV), František 
Holík (FH), Anna Syková (AS) 
 

Omluveni: Marek Botek, Lukáš Porcal, Daniel Feranc, P. Karol Laburda 
 

Úvodní modlitba, kterou vedl JP. 
 

JP přivítal nového člena pastorační rady Davida Barana, jako zástupce mladší generace a 
zároveň ministrantů. 
 

Dále JP shrnul nedávné události ve farnosti:  
 Biřmování ve farnosti a návštěva biskupa K. Herbsta, následovalo milé setkání farníků 

s panem biskupem na faře,  
 Farní pouť do kláštera na Sázavě – velmi vydařená farní akce, setkání s P. Ondřejem, 

který pochází z modřanské farnost, účast akorát, počet účastníků odpovídal kapacitě 
autobusu. 

 Letnice – malá účast v kostele a chyběli ministranti,  
 Proběhla Noc kostelů u kapličky Hodkovičkách, účastnilo se kolem 60 lidí, trochu 

problém s hlukem z přilehlé křižovatky. Organizoval pan Bažant.  
 Dne 13.6. bylo na faře setkání chrámového sboru, postupně obnovuje svoji aktivitu. 
 16.6. slavnost Těla a Krve Páně, bude slavnost v katedrále sv. Víta (začátek v 17 hod.) 

a na Hradčanském náměstí, mši sv. slouží biskup Z. Wasserbauer. 
 V Modřanech bude v neděli 19.6. první svaté přijímaní dvou chlapců. 
 Restaurování obrazu P. M. Passovské: U paní restaurátorky nyní probíhají práce 

technického rázu. Bude možné, aby P. Josef s panem Šleglem navštívili její ateliér v 
Nuslích. Rám už je hotový a bude přivezen zřejmě zítra dne 15.6. Vše bude zaplaceno 
z farních peněz. 

 Pozemek bývalého zahradnictví připadne potomkům pana Lohmanna, definitivně o tom 
rozhodl soud, a to přes pochybení státu, který pozemek panu Lohmannovi i s blokací 
(církevní restituce) vydal. Ten pak v 90. letech do pozemku investoval. 
 

LK 

Chtěla by od září organizovat setkání seniorů na faře, zřejmě jednou měsíčně. Bylo jí 
doporučené, aby si ten, kdo akci organizuje, ji vyhlásil v rámci nedělních ohlášek. 
 

LK tlumočila zájem lidí o dění v pastorační radě. Všechny zápisy z pastorační rady jsou nyní 
vyvěšeny na webové stránce Modřanské farnosti. Zápisy z pastorační rady budou vyvěšovány 
též v předsíni kostela. 
 

IV doporučuje vyhlašovat předem sbírky, které jsou plánované nebo i mimořádné. JP upozornil, 
že to může mít dopad na další sbírky. Proto inzeruje účely sbírek jen na nástěnce, a u toho by 
raději setrval. AS závěrem diskuse doporučila, aby některé důležité sbírky byly vyhlašovány v 
ohláškách. 
 

JP dále informoval o plánovaných akcích: 
 Bude se konat dne 21. června 2022 na faře vikariátní konference kněží našeho III. 

pražského vikariátu, přijde také biskup Wasserbauer.    



 2.7. 2022 bude v 10.00 hodin slavnostní bohoslužba v katedrále sv. Víta, při které se 
ujme služby arcibiskupa pražského jako nástupce kardinála Duky Mons. Jan Graubner.  

 

IV informoval, že z farnosti Lhotka odchází P. Korda do Zruče nad Sázavou.  
JP k tomu dodal, že příští úterý při vikariátní konferenci na faře bude rozlučka s P. Kordou. 
Nově na Lhotku nastoupí Stanislaw Gora.  
 

Poutní slavnost Nanebevzetí PM bude se konat den předem v neděli 14. srpna 2022, svátek sv. 
Bartoloměje se bude slavit 28. srpna 2022 při poutní mši svaté v Hodkovičkách. 
 

LK uvedla, že Eliška Orlovičová by byla ochotná udělat výzdobu kostela a zajistit květiny pro 
kostel. P. Josef by je pak vždy proplatil. Dále uvedla, že pan Kapasný by byl ochotný dělat 
kostelníka, za finanční odměnu. P. Josef s panem Kapasným promluví. Je však otázkou, jaké 
úkoly svěřit kostelníkovi za situace, kdy již bude zajištěn úklid kostela a květinová výzdoba? 
 

Nový člen David Baran se PR krátce představil: Dokončuje studium financí, současně již 
částečně pracuje v investiční společnosti. 
 

JP představil plány na září: 
 Požehnání dětem do školy se bude konat první neděli v září (4.9.), 
 „Farní odpoledne“ pak bude druhou neděli v září (11.9.), začátek od 15.00 hodin, 

(přípravný tým od 14 hod.). 
 Studna na farní zahradě zatím není dořešena. Betonové skruže a  nový poklop se řeší s 

panem Divíškem (soused). 
 

AS za Farní charitu Modřany uvedla: 
 Od 1. července 2022 přebírá oficiálně vedení farní charity paní Ing. Romana 

Hokynářová. V květnu již převzala od ADCH jmenovací dekret na setkání ředitelů 
farních charit v Arcibiskupském paláci.  

 Dne 21. června 2022 zve stávající ředitelka JUDr. Anna Syková členy farní charity a 
další farníky na rozlučku na farní zahradě.  Paní Hokynářová se bude účastnit pastorační 
rady za paní Sykovou, která odjíždí dlouhodobě do zahraničí. O funkci zapisovatele 
pastorační rady bude rozhodnuto na příštím jednání za přítomnost paní Hokynářové. 

 

FH  
 „Farní kafe“ – po ranní mši to bez rozpisu funguje, po mši sv. od 9:30 je třeba mít rozpis, 

aby měl někdo odpovědnost za přípravu setkání  
 Noc kostelů – byla hezká účast v Hodkovičkách. FH by rád uskutečnil Noc kostelů i v 

kostele v Modřanech. FH je ochoten to připravit, připravil by se program kulturní, či 
pro děti. P. Josef tuto akci podpoří, pokud bude tým, který se toho ujme.  

 Na setkání mládeže v Hradci Králové se bohužel zatím nikdo nepřihlásil.   
 

Příští termín setkání pastorační rady: 6. září 2022 od 19.00 hodin. 
 
 
 
 
 


